
Signerat dokument
via https://min.ebox.nu

S4

Signerad 
text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt 
som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande
Namn: S4 2025.pdf
Storlek: 98454 byte
Hashvärde SHA256: 
35ddf6058b0ff4b9bad47053118372c60ac97c46bf87e09ad1cb527e9dfaa255

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:
TORLEIF ERIKSSON
Signerat med BankID 2025-04-14 20:25 Ref: 0196358c-73b4-7012-958e-ac82457ab38b

ÅKE BÄCKSTRÖM
Signerat med BankID 2025-04-14 19:11 Ref: 01963548-b0a1-739f-94dc-9eed37503505

Ann-Britt Cecilia Sjölund
Signerat med BankID 2025-04-14 18:40 Ref: 0196352c-5d15-740e-b9b6-ce22e9f2d155

 T
E,

 Å
B,

 A
CS

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k:

 ID
 2

u6
ix

kl




 

Sida 1 av 2 
 

 

SSF:s styrelsemöte (S4) 2025 

Plats:            Bodensia/ Teams 

Tid:  Fredag 11 April 17.00 – 19.40 & Lördag 12 April 9.00-10.00 

 
Närvarande: Torleif Eriksson, Egon Rongdén, Cecilia Sjölund, Åke Bäckström, Erik 
Sundström, Daniel Wiklund, Åsa Fjällborg 
Närvarande gäster under punkt 41och 45b: Jonas Carlsson, Birger Backebjörk, Rickard 
Näslund och Gunno Hamberg 

Protokoll 

35 Mötets öppnande  
Torleif hälsar oss välkomna till Bodensia och öppnar därmed mötet. 

36 Val av justeringsman 
Styrelsen valde Åke Bäckström till att justera dagens protokoll jämte ordförande. 

37 Anmälan om övriga frågor  
a) Inbjudan Elmia Game Fair i Jönköping - Torleif 
b) Nordiska samarbetet – Birger 
c) Ståndskall - Åsa 

38 Fastställande av dagordning 
Styrelsen fastställde dagordningen. 

39 Föregående protokoll S3 
Styrelsen beslutade att lägga S3 till handlingarna. 

40 Åtgärdslista 
Åtgärdslistan behandlades av styrelsen. 

41 Avelskommittén  
Avelsfunktionärerna är på plats och pratar om förra året samt i år och hur vi ska 
arbeta framåt. 
På finskspetssidan, kommittén känner att de saknar struktur och känner att det är ett 
måste att göra en förändring. Kommittén ska sätta sig ner för att strukturera deras 
arbete till att börja med. 
 
Vi pratar gemensamt om att det skulle vara en idé att någon tog emot samtalen som 
inte är avelsråd, för att sedan vidarebefordra dessa uppgifter till kommittén.  
 
Ett förslag är att skaffa ett testsystem av rasdata för avelskommittén att kunna testa 
om vi kan göra andra statistiska analyser av hälsoaspekter.  
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Styrelsen tar med detta för att kolla på ett prisförslag på detta. 
 
Styrelsens förslag är att uppdatera tikblanketten till en mer användarvänlig webb-
blankett, avelskommittén får detta i uppdrag och ska vara klart innan sista juli. 

42 Veterinärsbidrag vid utställning, Jämtland/Härjedalen (Vemdalen) 
Styrelsen beslutar att Jämtland/Härjedalen ska få möjlighet till bidraget för veterinär. 

43 Eventuellt ärende till DN 
Det har inkommit ett ärende från medlemmar. Styrelsen beslutar att skicka in 
ärendet till disciplinnämnden. 

44 Marknadsföra våra raser – skrivelse 
Styrelsen beslutar att kommande styrelse ska tillsätta en arbetsgrupp under 2025 
som tittar strategiskt på hur SSF vill marknadsföra sig. 

45 Övriga frågor 
a) Inbjudan Elmia Gaime Fair i Jönköping – Torleif 
Styrelsen beslutar att skicka ut frågan till medlemmarna. 
b) Nordiska samarbetet för finskspets – Birger 
Birger berättar att han ser att arbetet inte fungerar och funderar med styrelsen att vi 
behöver jobba på situationen så att det ska fungera.  
Styrelsen beslutar att sittande ordförande ska initiera till ett gemensamt möte mellan 
Sverige o Finland där ordförande och avelsråd från varje land är närvarande, ett möte 
för att få en nystart på detta samarbete 
c) Ståndskall – Åsa 
 Åsa önskar en till person till arbetsgruppen och att den personen är från styrelsen för               
att vara språkröret utåt. 

46 Nästa möte  
Konstituerande S6 den 12 april ca 16.30 

47 Avslutning 
Torleif tackar för mötet  

 
 

_____________________________  ____________________________ 
Sekreterare, Cecilia Sjölund  Ordförande, Torleif Eriksson 
 
 
_____________________________  
Justerare, Åke Bäckström   
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_____________________________  ____________________________ 
Sekreterare, Cecilia Sjölund  Ordförande, Torleif Eriksson 
 
 
_____________________________  
Justerare, Åke Bäckström   
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